
 

 
 
 

Referat  bestyrelsesmøde mandag den 27.11.2023 kl 19.00-22.00 hos Torkild 
- Kristiansbakken 24, 8660 Skanderborg. 

 
 
Deltagere: Torkild Salling, Bjarne Rasmussen, Morten Rasmussen, Aske Brandtoft, Kai S. Munk (ref) 
Deltager via Teams: ingen 
Afbud: Nicolai Löwenstein, Nicolai Brondt 
 
Dagsorden: 

1. Opfølgning på referat af 27.09.2023 
a. Ingen kommentarer 

2. Økonomi 

a. Vi havde budgetteret med 200.000kr i alt til Jubilæumsåret. Vi havde i årene hensat 

150.000kr i regnskabet til Jubilæumsåret. Der er anvendt 90.988kr heraf, og altså 59.012kr 

tilbage. (Forhøjede EMT præmier på 20.000kr som det seneste. Der er således 59.012kr 

tilbage som bl.a anvendes til Julefrokost). 

b. Dobbeltrunden afviklet i Skanderborg gav et overskud på 1904kr. 

c. Kontingentopkrævninger er udsendt. De fleste betaler heldigvis til banken. BOX-ene har en 

begrænsning på 30.000kr i alt på et år (per box). Nok derfor der er nogle der ikke har betalt  

d. Sponsorater 

i. Det tyder på at vi kan fastholde vores sponsorer også i 2024. Dermed er der igen 

mulighed for at afholde de aktiviteter vi har planlagt for det kommende år.. 

3. Turneringsplan for hele året.  

a. Dette er en revidering af  ” Turneringer” som findes under INFORMATIONER på 

hjemmesiden. 

b. Hvilke turneringer vi vil afvikle, hvilke regler der gælder, hvilke turneringer skal være åbne 

og hvilke lukkede, principper for indskud og præmier samt ”standardkoncept” for 

invitationer. Vi gennemgik de oplæg som var udarbejdet, og de rettelser vi havde hertil 

bliver nu indarbejdet heri. Udover at de overordnede retningslinjer for turneringerne bliver 

opdateret på vores hjemmeside, er det også meningen at vi vil hænge dette op i klubben, 

så de der kommer der kan se hvilke turneringer vi forventer at afholde i løbet af året. 

4. Plan for aktiviteter i det kommende år 

a. Forslag var lagt i kalenderen fra januar til september. Planen blev afstemt mødet, og 

kalenderen skal efterfølgende opdateres hermed. 

b. Flexturneringen er ikke den store succes, men der kommer mange i cafeen og spiller, så vi 

fastholder den indtil videre.  

c. Top 1900 spillere. Det er fortsat en udfordring for bestyrelsen at finde en model som gør at 

spillere med 1900+ i rating deltager i turneringsaktiviteter i klubben. Vi har prøvet 

forskelligt uden den store succes, men nu vil Torkild snakke med Nicolai Brondt om 

ideer/muligheder hertil. 



 

d. Pasning af Skakcafeen skal ligeledes opdateres i kalenderen. Torkild opdaterer kalenderen 

med rund hånd, og det er fortsat den enkeltes opgave at finde en erstatning hvis man ikke 

kan den dag som man er sat på til. 

5. Rode’s pokal (Bent Larsen pokalen): 
a. Denne tildeles en ung spiller i Skanderborg Skakklubben. Vi vil hvert år i september 

overveje en eventuel kandidat hertil. - . Senest var det Heday som havde fået den. – Vi har 
valgt den spiller som skal have den overrakt til julefrokosten. Kai sørger herfor. 

6. GM turnering 2024 
a. Denne er besluttet og bliver lagt i kalenderen. Datoerne er fra den 17.-25. august.  

7. Skanderborg Skakskole 
a. Asger Trier Husted og Mathias Ørsted-Olsen kvalificerede sig til DM i Skoleskak ved 

turneringen i Hasle lørdag den 11. november. Asger i D-gruppen (5.-6. klasse) med en 2. 
plads og Mathias i E-gruppen (3.-4. klasse) med en 4. plads. 

b. Til DM blev Asger nummer 8 ud af 56 spillere i D-gruppen, Mathias blev nummer 12 i E-
gruppen ud af 72 deltagere. Rigtig flotte resultater. 

c. Der er nu knap 10 spillere til undervisningen om mandagen fra 16-17.30 på Niels Ebbesen 
skolen i lokale 30. 

8. Bestyrelsesarrangement en lørdag 
a. Vi vil arrangere en lørdag hvor bestyrelsen kan snakke løst og fast om den kommende 

sæson, og samtidig have en social dag sammen. Torkild har stafetten. 
9. Julefrokost lørdag den 16/12 kl 18.30 i klubbens lokaler, Ansvarlig : Nicolai Løwenstein. 

a. Oplæg er lavet og rundsendt samt lagt på hjemmesiden  

b. Den 26/11 var der allerede 23 tilmeldte (15 medlemmer og 8 bedre halvdele). 

10. Eventuelt  

a.  Den 10. december skal vi levere liveskak ifm ligaholdets kamp. Morten kan tage den 

såfremt han ikke skal spille for 2. holdet. 

11. Næste møde 

a. Torsdag den 22. februar 2024 kl 19.00-22.00 

  
 
 
 
 
=====================  her slutter referatet til klubmedlemmerne, det herunder er til os selv ======== 
 
 
 

 
Hængende opgaver: ( udenfor referat. ): 
  AKTUELLE: 

 
Samlet Jubilæumsudgave 

Det er foreslået at vi skal lave en samlet jubilæumsudgave. Claus Q tager sig heraf. 
TS skal finde en til opsætning. Claus foreslår en fra Dansk Skakunion. 

 

PÅ SIGT: 



 

  
Kursus i opsætning og live-transmission – Morten vil tage sig heraf. 


